
Protokół Nr 2.2014

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

 która odbyła się w dniu 29 grudnia 2014r.

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury , Sportu i Rekreacji w

Dubiczach Cerkiewnych.

 Stan rady - 15

Obecni radni – 15

Radni Rady Gminy obecni na sesji :

(zgodnie z listą obecności)

1. Czmiel Jan

2. Czykwin Mikołaj

3. Holonko Mikołaj

4. Karpiuk Jerzy 

5. Karpiuk Andrzej

6. Kot Michał 

7. Korch Wieczysław

8. Kendyś Wiktor

9. Leoniuk Mikołaj

10. Misiejuk Włodzimierz 

11. Mikulicz Leon

12. Oksentiuk Nina

13. Rybak Mikołaj

14. Szimoniuk Walentyna 

15. Szymaniuk Irena

Ponadto w sesji udział wzięli :

  1.. Leon Małaszewski –  Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne

  2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne.

  3. Anna Kulik – Skarbnik Gminy Dubicze Cerkiewne

   4. Bożena Markiewicz- Dyrektor Zespołu Szkolno- Oświatowego w Dubiczach Cerkiewnych

   5. Jarosław Gierasimiuk - Radny Powiatu Hajnowskiego



oraz sołtysi wsi:

1. Kiryluk Irena

2. Rybak Mikołaj

3. Michałowska Emilia

4. Szymaniuk Irena

5. Kot Michał

6. Jan Skiepko

7. Mikulicz Leon

8. Charytoniuk Anna

10. Masalski Włodzimierz

11. Boguń Halina

12. Sajewicz Tomasz

13. Pietroczuk- Sajewicz Jan

14. Korch Wieczysław

            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz.12.05 otworzył 2 zwyczajną Sesję Rady

Gminy.  Stwierdził  obecność  15 radnych,  co  umożliwia podejmowanie  prawomocnych uchwała.

Przywitał  zaproszonych  gości,  Wójta  Gminy,  radnych,  sołtysów  oraz  wszystkich  pozostałych

uczestniczących w sesji.

             Listy  obecności  radnych  i  pozostałych  osób  uczestniczących  w  obradach  stanowią

załącznik do protokołu.

Do punktu 2

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał proponowany porządek obrad :

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

4.  Realizacja wniosków z poprzednich sesji.

5.  Interpelacje i zapytania radnych.

6.  Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2014-



2031,

2) zmiany w budżecie gminy na 2014 rok,

3)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 

2015-2032,

      4)  uchwalenia budżetu gminy Dubicze Cerkiewne na rok 2015,

5) zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

6) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady na rok 2015 ,

7) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych,

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

8.  Sprawy różne.

9.  Zamknięcie 2 Sesji Rady Gminy. 

Po czym zwrócił się o zgłoszenie ewentualnych wniosków i propozycji zmian lub poprawek

do porządku obrad. Po krótkiej dyskusji postanowiono dołączyć projekt uchwały w sprawie:

-  ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży radnym,

-  zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich,

-  przedłużenia  czasu  obowiązywania  dotychczasowej  taryfy  opłat  dla  zbiorowego

zaopatrzenie w wodę na terenie gminy Dubicze Cerkiewne.

 Innych zmian nie zgłoszono porządek został poddany pod głosowanie.  

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

4.  Realizacja wniosków z poprzednich sesji.

5.  Interpelacje i zapytania radnych.

6.  Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2014-

2031,

2) zmiany w budżecie gminy na 2014 rok,

3)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 

2015-2032,

      4)  uchwalenia budżetu gminy Dubicze Cerkiewne na rok 2015,

5) zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

6) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady na rok 2015 ,

7) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych,

8) ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży radnym,

9)  zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich,

 10)  przedłużenia  czasu obowiązywania  dotychczasowej  taryfy  opłat  dla  zbiorowego



zaopatrzenie w wodę na terenie gminy Dubicze Cerkiewne.

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

8.  Sprawy różne.

9.  Zamknięcie 2 Sesji Rady Gminy. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów „za”) przyjęła

powyższy porządek obrad.

Do punktu 3

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokóły z „35” i „1”  Sesji znajduje się na

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub

uwagi będzie uważał, że protokoły zostały przyjęte.

Do punktu 4

Wójt  Gminy  Pan  Leon  Małaszewski  poinformował  radnych  o  zrealizowanych  wnioskach  z

poprzednich Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne.

Informuję, że na ostatnich dwóch  Sesjach Rady Gminy radni  zgłaszali wnioski, które w

większości dotyczyły odpadów komunalnych odbieranych z terenu gminy.

Wszystkie  wnioski  zostały  zrealizowane  poprzez  zmianę  zapisu  SIWZ,  którą  wspólnie

poprawialiśmy na ostatniej komisji.

Wniosek Pani  Ireny Szymaniuk radnej wsi Grabowiec  z dnia 29 września 2014 roku dotyczący

ustawienia  barierek  ochronnych  na  odcinku  200m  w  kierunku  Kleszczel  i  200m  w  kierunku

Hajnówki mierząc od wjazdu na drogę gminną w kierunku Czech Orlańskich został wysłany do

Podlaskiego Zarządu dróg Wojewódzkich w Białymstoku, odpowiedz w załączeniu.

. Wszystkie pozostałe wnioski będą realizowane na bieżąco.

Do punktu 5

1.Wiktor Kendyś radny wsi Górny Gród

– „Należy zrobić  drogę do Pani Oksentowicz w Górnym Grodzie ok. 3km „

– „Proszę zwrócić się do Zarządu Dróg Powiatowych o porządną naprawę mostu we wsi 

Starzyna”

– „ Należy naprawić drogę Górny Gród- Nikiforowszczyzna droga powiatowa ok. 1 km.”

– „Proszę o przeniesienie słupa  z nieruchomości  prywatnej Krągłe nr 3  i umieszczenie go w 

pasie drogi gminnej w celu zamontowana lampy”.

2. Jan Czmiel rodny wsi Jelonka

– „Wnioskuję o budowę drogi na ul. Krakowskiej we wsi Jelonka”

– „Proszę o przyśpieszenie prac związanych z remontem świetlicy we wsi Jelonka”

3. Wieczysław Korch radni wsi Witowo

– „Proszę o wycięcie akacji we wsi Witowo, kasztanowiec obok mojej posesji nr 727 proszę 

zostawić”

– „Zgłaszam, że we wsi Witowo biegają dwa agresywne psy”

4. Andrzej Karpiuk radny wsi Zabagonie



– „ Zgłaszam o wycięcie oznaczonych topól z Długiego Brodu do Wiluk i Witowa”
– „ Proszę o wycięcie akacji, która rośnie na drodze gminnej Werstok- Wiluki”

5. Mikołaj Holonko radny wsi Jagodniki

– „Należy zastanowić się nad remontem świetlicy w Jagodnikach”

6. Michał Kot radny wsi Istok

– „ Wnioskuję o zamontowanie krawężnika we wsi Istok, bo rozmywa drogę”
– „Wnioskuję, aby wprowadzić inkaso opłaty za odpady komunalne”

7. Mikołaj Leoniuk radny wsi Rutka

– „ Proszę wyrównać drogę z Rutki w kierunku Toporków oraz kawałek na Reduty”
– „Proszę o poprawę drogi z Rutki do Grabowca”

8. Włodzimierz Misiejuk radny wsi Dubicze Cerkiewne

– „Zgłaszam wniosek mieszkańców bloku o oświetlenie placu”

9. Nina Oksentiuk radna Stary Kornin

– „Proszę o nocne oświetlenie w czasie  Świąt Bożego Narodzenia”

10. Jerzy Karpiuk radny wsi Werstok

– „Proszę o odkrzaczenie na odcinku drogi Dubicze Cerkiewne- Wojnówka”
– „Należy zwrócić się do Zarządu Dróg Powiatowych o zmianę harmonogramu odśnieżania”
– „Wnioskuję, aby oświetlenie uliczne w godzinach wieczornych trwało do godz. 22.00”
– „ Wnioskuję o remont świetlicy w Wojnówce”

11. Halina Boguń sołtys wsi Starzyna

– „Zgłaszam, że nad pomnikiem Moskalenki zwisają gałęzie”

12. Jan Skiepko sołtys wsi Jagodniki

– „Wnioskuję, aby sesja była zwoływana na godzinę 11.00”

13. Irena Kiryluk sołtys wsi Dubicze Cerkiewne

„ Wnioskuję o podwyższenie diet dla sołtysów”

Wnioski z posiedzenia wspólnych komisji z dnia 17 grudnia 2014 roku

Pani Nina Oksentiuk radna wsi Stary Kornin wystąpiła z wnioskiem  „należy wyremontować drogę

we wsi Jelonka ”



Pan Wieczysław Korch radny wsi Witowo wystąpił z wnioskiem „droga  stacji PKP Witowo do

Czech Orlańskich wymaga remontu”.

Do punktu 6

do ppkt. 1

Projekt uchwały  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na

lata 2014-2031,  został wszystkim zebranym omówiony przez Panią Annę Kulik Skarbnika Gminy

Dubicze Cerkiewne, pytań nie zgłoszono, po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych.  Za podjęciem uchwały  głosowało 15 rodnych,

przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, ze Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 2.7.2014

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 29 grudnia 2014 roku

w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

 Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2014-2031,

Do ppkt. 2

Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2014 rok, przedstawiła Pani Anna

Kulik  Skarbnik  Gminy  Dubicze  Cerkiewne pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po  odczytaniu  został

poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych.  Za  podjęciem uchwały  głosowało 15 radnych,

przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 2.8.2014

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 grudnia 2014 roku

w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2014 rok,

Do ppkt. 3

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze

Cerkiewne  na  lata  2015-2032,  został  obszernie  omówiony  przez  Wójta  Gminy  Pana  Leona



Małaszewskiego. Wójt zwrócił  szczególną uwagę na inwestycje,  które będą realizowane w  VII

kadencji pytań nie zgłoszono, po odczytaniu projekt uchwały został poddany pod głosowanie. Za

przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych, przeciw-0, wstrzymało się-0.

Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 2.9.2014

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 grudnia 2014

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata

2015-2032,

Do ppkt. 4

 Projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu gminy Dubicze Cerkiewne na rok 2015,

został  omówiony przez Panią Annę Kulik,  pytań nie zgłoszono, po odczytaniu projekt uchwały

został  poddany  pod  głosowanie.  Za  podjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych,  przeciw  0,

wstrzymał  0.  Przewodniczący  rady  gminy  stwierdził,   że   Radna  Gminy  jednogłośnie  podjęła

uchwałę

Uchwała nr 2.10.2014

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 grudnia 2014

w sprawie uchwalenia  budżetu gminy Dubicze Cerkiewne na rok 2015,

Do ppkt. 5

Projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dubicze Cerkiewne, projekt

omówił  Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk, po odczytaniu projekt uchwały został

poddany pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymał 0.

Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 2.11.2014

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 grudnia 2014

w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

Do ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy  komisji  stałych Rady na rok 2015  ,  projekt



omówił  Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk, po odczytaniu projekt uchwały został

poddany pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymał 0.

Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 2.12.2014

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 grudnia 2014

w sprawie   przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady na rok 2015

Do ppkt. 7

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  wpis  do  rejestru  żłobków i  klubów

dziecięcych, projekt omówił  Sekretarz Gminy Pan Mikołaj Ławrynowicz, pytań nie zgłoszono, po

odczytaniu projekt uchwały został poddany pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 15

radnych,  przeciw  0,  wstrzymał  0.  Przewodniczący  rady  gminy  stwierdził,   że   Radna  Gminy

jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 2.13.2014

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 grudnia 2014

w sprawie  ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych

Do ppkt. 8

Projekt uchwały w sprawie  ustalenia wysokości diet  i zwrotu kosztów podróży radnym, projekt

omówił  Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk, po odczytaniu projekt uchwały został

poddany pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymał 0.

Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 2.14.2014

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 grudnia 2014

w sprawie   ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży radnym

Do ppkt. 9

Projekt  uchwały  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  sołtysów  i  członków  rad  sołeckich,  projekt

omówił  Sekretarz Gminy Pan Mikołaj Ławrynowicz, pytań nie zgłoszono, po odczytaniu projekt

uchwały został poddany pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw 0,



wstrzymał  0.  Przewodniczący  rady  gminy  stwierdził,   że   Radna  Gminy  jednogłośnie  podjęła

uchwałę:

Uchwała nr 2.15.2014

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 grudnia 2014

w sprawie  zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich

Do ppkt. 10

Projekt  uchwały  w sprawie  przedłużenia  czasu obowiązywania  dotychczasowej taryfy  opłat  dla

zbiorowego zaopatrzenie w wodę na terenie gminy Dubicze Cerkiewne,  omówił  Sekretarz Gminy

Pan Mikołaj Ławrynowicz, po krótkiej dyskusji , po odczytaniu projektu chwały został poddany

pod  głosowanie.  Za  podjęciem  uchwały  głosowało  15  radnych,  przeciw  0,  wstrzymał  0.

Przewodniczący rady gminy stwierdził,  że  Radna Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała nr 2.16.2014

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 29 grudnia 2014

w sprawie  przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy opłat dla zbiorowego

zaopatrzenie w wodę na terenie gminy Dubicze Cerkiewne

Do punktu 7

Pan Leon Małaszewski Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne odpowiedział na wszystkie zapytania i

interpelacje radnych  :

Koszt odławiania psa to około 1200zł biegającego  na terenie gminy Dubicze Cerkiewne.

Jeżeli chodzi o remont świetlicy w Jagodnikach proponuje zrezygnować wszystkim sołectwom z

funduszu  na  rok  2016  wówczas  będziemy  mogli  zrealizować  droższą  a  zarazem  większą

inwestycję. Poczekamy, także na rozdanie funduszy z unii.

Remont świetlicy w Jelonce będzie zrealizowany wkrótce.

Wniosek dotyczący oświetlenia ulicznego na święta będzie zrealizowany.

Pan Leon Małaszewski  przypomniał  wniosek  Pana  Stefana  Pietrzaka  dot.  szkoleń dla  radnych,

dodał, że należy korzystać i brać udział w proponowanych szkoleniach.

Ponadto Pan Leon Małaszewski zadeklarował ,że będzie się starał zrealizować wszystkie wnioski.

Następnie  dodał,  aby  wszystkie  wnioski  radnych  wysyłane  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w

Hajnówce były równocześnie wysyłane „do wiadomości” do Pana Jarosława Gierasimiuk Radnego

Powiatu Hajnowskiego oraz do Starosty Hajnowskiego. 



Do punktu 8

W  punkcie  sprawy  różne  Przewodniczący  Rady  Gminy  udzielił  głosu  dla  Pana  Jarosława

Gierasimiuk  radnego  powiatu  hajnowskiego,  który  powiedział  „że  będziemy  się  starać

współpracować, wszyscy wiemy że pieniędzy mamy mało”.  „Bardzo też proszę, aby sesje nie były

organizowane we wtorki i  czwartki,  dlatego że w tych dniach mamy zebrania  i  nie  będę mógł

uczestniczyć  na  waszych  posiedzeniach”,  po  czym  złożył  wszystkim  zebranym  życzenia

Noworoczne i z okazji Świąt Bożego Narodzenia.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Dubicze  Cerkiewne  Pan  Jerzy  Karpiuk  wraz  z  Panem  Leonem

Małaszewskim Wójtem  Gminy Dubicze Cerkiewne złożyli życzenia Noworoczne i z okazji Świąt

Bożego Narodzenia wszystkim radnym, sołtysom oraz gościom zaproszonym.

Do punktu 9

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował

rodnym i osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 14.15  zamknął 2 Sesję Rady

Gminy.

Protokołowała: Mirosława Stocka

Przewodniczący Rady Gminy

Jerzy Karpiuk


